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Bemutatkozás 

Laurán Borbála vagyok, másodéves földtudományi alapszakos hallgató térképészet 

specializáción. 2002.03.27-én születtem, Ráckeresztúron nőttem fel három testvéremmel és a 

szüleimmel. Waldorf iskolába jártam elsőtől egészen az érettségiig, mindvégig egy nagyon 

támogató környezetben, ahol fontos volt a közösségi élet. A tanulmányaim mellett 

néptáncoltam az elmúlt 10 évben és az utóbbi 5 évben elkezdtem rendszeresen barlangászni, 

sokat túrázok, és egy nomád gyerek táborban szakmai programot vezetek. 

2021 szeptemberében kezdtem a tanulmányaimat az ELTE TTK-n. Az első pillanattól kezdve 

aktív tagja voltam a közéletnek, az előző ciklusban mentorként tevékenykedtem és 2023 

februárjában pedig pályázatom alapján megválasztottak a Földrajz-, és Földtudományi 

szakterület koordinátorának. 

Motiváció 

Szeretek tenni a közösség életéért, örömömet lelem abban, ha másoknak segíthetek, mindig is 

szerettem felelősségteljes feladatok megoldásában részt venni. Az elmúlt 3 hónapban úgy 

érzem sikerült belerázódnom a tennivalók halmazába és elkezdtem kialakítani a rendszert, ami 

mentén a leghatékonyabban tudok dolgozni, ezt szeretném a továbbiakban is folytatni. 

Célok és elképzelések 

☼ SzaCs 
A SzaCsok rendszeressége az egyik legfontosabb ahhoz, hogy a szakterület közösségi és 

szakmai élete jól működjön. Havonta tartanám az összejöveteleket egyéb programokkal 

összekötve, mint például kirándulás, társasjáték est, teadélután, így valószínűleg többen 

jelennek meg és jobban tudnék tájékozódni a szakterület életéről. Az időpontokat minden félév 

elején nagyjából eltervezném az órarendek és a félév menetének függvényében, hogy lehessen 

tervezni az eseményekkel. 
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☼ Mentorrendszer 

A Földrajz-, és Földtudományi szakterületen két mentorfelelős segíti a szakterületi koordinátor 

munkáját, idén Borsos Krisztina (földrajz) és Selmeci Gergely (földtudomány) lettek 

megválasztva, mindketten mentortársaim voltak, eddig hatékony volt a közös munka úgy 

hiszem ez a jövőben sem fog változni. A kiválogatott mentorok útját végig kísértem, jó kis 

csapat lett, velük is öröm lesz a közös munka. 

☼ Érdekképviselet 

Az újonnan megszavazott képviselő gárdában többen vannak, akik most csatlakoznak a 

küldöttgyűlés munkájához örülök a jelenlétüknek, valamint a földrajzos és a földtudós 

hallgatók is egyaránt képviselve vannak. Ahhoz, hogy ez megmaradhasson szeptembertől már 

a gólyáknak is szeretném népszerűsíteni a lehetőségeket, mondjuk egy SzaCs keretein belül 

beszélgetünk arról, hogy mi is történik valójában egy küldöttgyűlésen. Ha a hallgatóink nem 

tudják mire számíthatnak nyilván nem is fognak jelentkezni egy ismeretlen feladatra. A 

választási időszakban pedig az elmúlt 3 évhez hasonlóan bemutatkozó posztokat szeretnék a 

jelöltekről, hogy mindenkinek legyen lehetősége megismerni őket. 

☼ Programok 

Azokat az eseményeket, amik mostanában is megszervezésre kerültek mindenképp szeretném 

megtartani, ide tartozik az FF Kirucc, a Szakirányválasztó délután és amit Borbás Zita sikeresen 

visszahozott, a Földes avató. Ezen kívül korábbi programokat is szeretnék visszahozni, pl. az 

FF-es csocsóbajnokság és retróbuli, Földes Felező, amik oktatókkal közös programok voltak 

hagyományosan. Más szakterületekkel is szeretnék közös eseményeket, akár kirándulást, akár 

egy-egy bulit vagy PubQuizt. 

☼ Social média 

Az Instagram és a Facebook oldalunk mellett szeretném használni a levelező listákat is. Az 

Instagram főleg képes élménybeszámolókra alkalmas, a Facebookon lehet az eseményeket 

létrehozni és hirdetni is, valamint a legfontosabb tennivalókról tájékoztatókat közölni (ezek 

főleg a gólya évfolyamnak szólnak), de a levelező listák is fontos felületek, mert sokan nem 

követik a facebookon a HÖK eseményeit, közlendőit. 
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☼ Gekko 
A Gekko a Földrajz-, és Földtudományi szakterület korrepetáló szervezete, ami korábban 

aktívan működött, ez szeptembertől szeretném, ha megint így lenne. Többekkel beszéltem már, 

hogy segítenek ebben és Glück Krisztina elvállalta a szervezet koordinálását, így minden adott, 

hogy ősztől a hallgatók igénybe vehessék a Gekko szolgáltatásait. 

Zárszó 

Célom, hogy a Földrajz-, és Földtudományi szakterület egy olyan közösség legyen, ahol a 

hallgatók szívesen járnak SzaCsra, kirándulásokra és egyéb programokra, és mindannyian 

büszkék lehessünk arra, hogy mi vagyunk az FF. 

Köszönöm, hogy végig olvastad a pályázatomat, ha bármi kérdésed vagy megjegyzésed volna 

keress e-mailben vagy messengeren. 

Laurán Borbála 

borbalauran@student.elte.hu 

Budapest, 2023.06.05. 


